
Herinneringen aan Arend Gerrit Stokkers uitgesproken tijdens vergadering van 

Stadsdeelcommissie op 26-11-24. 

Arend was een persoon die zijn hele leven in Boekelo heeft gewoond en zeer 

verbonden en betrokken was bij het dorp. Hij kende iedereen en iedereen 

kende hem. Hij wilde altijd het beste voor het dorp. Was als persoon heel 

benaderbaar en vriendelijk. Op de inhoud wist hij goed wat hij wilde en kon wel 

eens wat eigenwijs zijn. Maar dat hoort er ook bij. 

Een grote verdienste was zijn bijdrage aan de realisatie van de Multi 

Functionele Accommodatie de Zweede. In wezen begon het eind tachtiger 

jaren toen hij betrokken raakte bij het behoud van Hotel/restaurant het 

Hulscher als dorpshuis. Hij was als vrijwilliger  betrokken bij de verbouwing en 

daarna het beheer van het dorpshuis.  

Na de fusie van de voetbalverenigingen in 2003 ontstonden plannen voor de 

ontwikkeling van een geheel nieuw sportpark met een multifunctionele 

accommodatie. Dankzij de tomeloze inzet van Arend is uiteindelijk in 2022 dit 

alles gerealiseerd. Een essentiele bijdrage van Arend was de organisatie van 

een fund-raising actie onder de bevolking en bedrijven voor de realisatie van de 

sportzaal. Dit leverde uiteindelijk meer dan € 315.000 op! 

Ondanks zijn slechte gezondheid bleef hij actief tot het laatst. Als 

penningmeester van de Historische Kring Boekelo, Usselo, Twekkelo was hij 

druk bezig met plannen voor de renovatie van het 4/5 mei monument in het 

centrum van het dorp. Dat moet er op 1 april 2025, als Boekelo 80 jaar is 

bevrijd, weer netjes bijstaan. Onderweg naar Spanje regelde hij vanuit zijn 

camper in de Jura een afspraak tussen de Historische Kring en de gemeente in 

Boekelo. En hij stuurde zijn zoon Bart met fotocamera en meetlat naar het 

monument zodat Arend een tekening kon maken waarop de aanwezigen 

konden zien hoe het zou worden. Ook had hij verschillende subsidies 

aangevraagd en afgelopen zaterdag berichtte het Cultuurfonds dat zij akkoord 

gaat met het gevraagde bedrag en Stadsdeel West heeft inmiddels ook een 

bijdrage toegezegd. Vorige week dinsdag had hij nog telefonisch overleg met 

Joris hierover.   

Ik wil afsluiten met de quote van Arend die vanmorgen in Tubantia stond: 

“Meer inwoners zijn de garantie voor een levensvatbaar Boekelo”. ‘Het liefst 

nieuwe gewone mensen. Het zijn toch vaak de types als Jan Modaal die van 

onschatbare waarde zijn voor het sociaal-maatschappelijke leven’. 


